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طرف حاضر میشود ارزش هفتاد هشتاد میلیون اهل کشور خودش را تسلیم یک دشمن کند، برای اینکه چند روز بیشتر روی

این صندلی بنشیند. پستتر از این چه چیزی هست؟چقدر آدم باید دور از شرف باشد که هستی و خونهای یک عدهای را نادیده
بگیرد، فدا کند، تا چهار روز بیشتر روی یک صندلی بنشیند؟

اولین اظهارات تند آیتاالله مصباح پس از انتخابات؛ 

مدیر موسسه پژوهشی امام خمینی با حضور در دفتر سعید جلیلی اظهار کرد: طرف حاضر میشود ارزش 80 میلیون اهل
کشور خودش را تسلیم دشمن کند، برای اینکه چند روز بیشتر روی این صندلی بنشیند.

به گزارش اسپاداناخبر گزیده سخنان آیتاالله مصباح یزدی را به نقل از «فرارو» در ادامه میخوانید:

* طرف حاضر میشود ارزش هفتاد هشتاد میلیون اهل کشور خودش را تسلیم یک دشمن کند، برای اینکه چند روز بیشتر روی
این صندلی بنشیند. پستتر از این چه چیزی هست؟ مردم بیگناه، مردم ذیحق، بچههای معصوم، کسانی که خونهای پاکشان

را در راه انقلاب فدا کردند تا این انقلاب شکل گرفته، تا چیزی به نام جمهوری اسلامی به معنای واقعیاش در عالم شکل
بگیرد، همه را فدا میکند، تا اینکه چند روز بیشتر رئیس باشد. دیگر از این پستتر چه چیزی هست؟ چقدر آدم باید دور از شرف

باشد که هستی و خونهای یک عدهای را نادیده بگیرد، فدا کند، تا چهار روز بیشتر روی یک صندلی بنشیند؟ در آدمیزاد چنین
استعدادی هست. اینقدر میتواند پست باشد.

* این کار معجزه خداست. غیر از خدا چه کسی میتواند چنین چیزی خلق بکند؟ یک چیزی بسازد که یک دفعه میتواند از آن
اوج به این سطح از پستی و ذلت و درماندگی و نجاست و گند سقوط کند. انبیاء و اولیا آمدند تا به ما بگویند چه کنیم که

اینگونه نشویم. طوری بشویم که دوستان خدا هستند. دوستانی که خدا دستشان را به آن مقام عالی رسانده. شما میتوانید
برسید.

* انبیا برای چه آمدند؟ تا برسیم به اینکه نهضت حضرت امام برای چه بود، صرف اینکه چند گرسنه سیر بشوند؟ یا چهارتا
آخوند به حکومت برسند؟ خیر. ایشان آمده که دست یک ملت را بگیرد از آن پستی و ذلت به آن اوج برساند. تا جایی که مظهر
قدرت و رحمت خدا بشوی. در این مجال خیلی میتوان حرف زد اما هم از من گذشته و هم وقت شما عزیز است و نباید خیلی

معطلتان کنم.

* شاید بین ما و بین هملباسهای بنده کسانی پیدا بشوند منت سر خدا بگذارند که چند سال زندان رفتهام، شکنجه تحمل
کردهام. خب این از حماقت بنده است. خدا میفرماید من باید منت سرت بگذارم که یادت دادم چطور ترقی پیدا کنی، توفیقت
دادم که چطور به من نزدیک بشوی. اگر پولی در راه خدا خرج میکنیم، زندان میرویم، یا به شهادت میرسیم، همه از هدایت

اوست. اینها همه مال اوست. اینها را چه کسی به دست ما داده است؟ ثانیا چه کسی توفیق داد این امانت را در این راه مصرف
کنیم؟ مگر هر کسی چنین توفیقی نصیبش میشود؟ افراد زیادی بودند که این نعمتهای الهی را در راه شیطان صرف کردند و
بنده شیطان شدند. نمونههایش را هم در جامعه میبینیم، حالا اسم نمیخواهم ببرم. خدا بر تو منت گذاشت که پستتر از گاو
و خر نشوی. ای کسانی که سعی میکنید به دشمنان نزدیک بشوید تا آنها یک لبخندی به شما بزنند، اینها پستترین جنبندگانند.

نوکری اینها افتخار ندارد، خجالت بکشید. من به شما این امکان را دادم که نزدیک من بیایید.

* من کسی را ندیدم در بین دوستانی که دیدم، مثل جناب سیدحسن نصراالله باشد نسبت به مقام معظم رهبری. میفرمود شما
خیال نکنید ما منتظریم آقا امر کنند تا ما یک کاری را انجام دهیم. احتمال بدهیم که کاری را دوست دارند، انجام میدهیم. چون

برای ما ثابت شده که خدا به ایشان فهمی و بصیرتی داده که چیزهایی میفهمند و ما نمیفهمیم. او جز رضای خدا چیزی
نمیخواهد. یعنی اگر احتمال بدهیم ایشان چیزی را دوست دارند، دنبال آن احتمال میرویم. چه برسد به اینکه دستور بدهد.
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* اما خاک بر سر منی که دستور بدهد این کار را بکن و من تمرد کنم. بفرمایند این کار را نکن، با کمال پررویی عکسش را
عمل کنم. چقدر آدم میتواند پست بشود؟ من و شما باید سعی کنیم این وظایف را در هر حالی خوب بشناسیم. آنچه

میتوانیم و قادریم، عمل کنیم. برای من چه ربطی داشته باشد، اصلا تو چه داری؟ تو کی هستی؟ اگر میخواهی چیزی باشی،
او باید تو را بالا ببرد. پس باید کاری کنی که او دوست دارد.

* الحمداالله خدا رهبری به ما داده - از عمق دلم عرض میکنم - من در طول تاریخ در بین رهبران مسلمان اعم از شیعه و سنی
نمیشناسم کسی را که به این جامعیت باشد، از علم، از تقوا، از سیاست، از تدبیر، از سعه صدر، از صبر، از حلم، از

دلسوزی، از خیرخواهی برای دوست و دشمن. برای دشمن خود هم بدی نمیخواهد، مگر اینکه امر الهی باشد.

* این را مقایسه کنید با رهبران دیگری که چند سالی حکومت میکنند و بعد از دوران رهبریشان باید به زندان بروند. نخست
وزیر اسرائیل را به زندان بردند. رئیسجمهور اسبق فرانسه را به دادگاه میبرند. حتی در دادگاه و قانون خودشان محکوم

هستند. آن زمانی هم که سر کار هستند، مردم میدانند اینها چه گندهایی زدهاند اما خب چارهای ندارند. خدا به ما کسی را داده
که دشمنانش هم نتوانستند نقطه سیاهی در زندگیاش پیدا کنند. منصفانشان اعتراف کردهاند که هیچکس در سیاست مثل او

ندیدیم. در زندگی به صفا و پاکی مثل او ندیدیم. آیا این برای ما نعمت و افتخار نیست؟ چطور میتوانیم این نعمت را شکر
کنیم؟

* اگر خدای نکرده تار مویی از ایشان کم بشود چه کسی میتواند جای ایشان را بگیرد؟ البته خزانه خدا خالی نیست. امام از
دنیا رفت، ما تو سرمان میزدیم چه کسی میتواند جای ایشان را بگیرد. الحمدالله خدا از خزانهاش نعمتش را ارزانی داد. ما

نمیشناختیم. خزانه خدا خالی نیست. اما آنچه که ما میشناسیم، جانشین مناسبی نمیشناسیم. لذا دعا میکنیم خدایا به طول
عمر و عزت او تا ظهور حضرت ولی عصر بیفزا. ما را قدردان همه نعمتهایت مخصوصا نعمت وجود او قرار بده. توفیق

اطاعت از او به همه ما مرحمت بفرما. از صدقه سر او عیبهای ما را بپوشان. اگر در مسئولین او کوتاهی هست از صدقه
سر او ببخش، باعث این نشود که ملت ما دچار تبعات نقصهای بعضی مسئولین بشوند. خدایا به حق محمد و آل محمد در

ظهور ولی عصر تعجیل بفرما. قلب مقدسش را از همه ما راضی بفرما. آخرین جمله: یک سعی کنیم معرفتمان را نسبت به
اسلام عمق ببخشیم. بنده نگویم 80 سال سر و کارم با قرآن بوده دیگر بس است، هر روز احساس کنم باید بیشتر یاد بگیرم.
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